

## AssensSpejderne

### Dagsorden for ledermøde 4. kvartal 2024,

**Lørdag 12. oktober cirka kl. 15.00 i Bæverhytten (efter Oles begravelse)**

*Deltagere: Ledere & lederassistenter (frivilligt for hjælpere); minimum en leder fra hver gren:*

*Blomme, Søs, Ulla, Erik, Hanne, Hans (for klan) – tilmeldte ifm. høstfesten.*

*Afbud (på forkant): Øvrige.*

**1. Velkomst** ved gruppeledere. Vi talte om Oles bisættelse.

**2. Valg af referent:** *Hanne.*

### **3. Status i grenene:**

a) Kort bordet rundt med (stemning og) børnetal i hver gren ved grenlederne.

*Mikro & Mini: 20+10 mødestabile børn. Gang i den og glade. Vi arbejder i patruljer og tager bla. knivbevis.*

*Junior: 10 aktive. God stemning, men pt. lidt udfordringer med at møde til tiden.*

*Trop: 4 aktive og 2 på pause. Skal lige lære dem at kende. Overvejer efterårets løb.*

*Klan: Deltager på Barske Natløb. Mødes hver måned.*

b) Status på ledere og/eller hjælpere i grenene? *Gry stopper til marts.*

**4. Tema:** Tema om lejrmad ved Søs. *God drøftelse om, hvad vi gerne vil prioritere i gruppen og hvad for en profil, vi skal have. Vi aftalte 75 kr som døgnpris til mad pr person.*

*Vores profil: "Vi bruger vores fornuft og har fokus på sundhed og mæthed, når vi planlægger lejrmad. Vi tilstræber klimabevidsthed og bruger derfor lokalt producerede eller danske råvarer fra sæsonen. Vi bruger gerne økologi og minimerer kødmængderne, men vi er ikke ultimative omkring det. Vores mad skal være så lidt forarbejdet som muligt og derfor bruger vi rene råvarer, fx uden kunstigt sukker og farvestoffer. Til de ugentlige møder husker vi frugt, grønt og fibre – men der er også plads til fx skumfiduser nogle gange. Endelig bestræber vi os altid på at inddrage spejderne i madlavningen og præsentere maden appetitligt."*

### **5. Planlægning af fælles aktiviteter på tværs af grene:**

a) Halloween 26/10 ved Rune. *Junior og trop. Søs laver dej.*

b) Tænde juletræ 29/11.

c) Drøftelse af jubilæum 115 år 25. januar 2025. Udvalg ved Blomme, Ulla og Søs. Der er gang i planlægningen og det skal også være sjovt for børn. Forslag om visning af lysbilleder kom op. Blomme får lavet et jubilæumsmærke med en bæver.

## 6. Planlægning af leder- og divisionsarrangementer:

a) Bestyrelsesmøde i gruppen 21/10. Fokus på økonomi og Brian er med.

b) KAMIK hos os i Bæverhytten 14/11. Søs låser op og sørger for kaffe og kage.

c) Forkorpsrådsmøde 24/10, korpsrådsmøde 15-17/11, for de valgte ledere og bestyrelse.

## 7. Økonomi & praktik:

a) Udeståender ved hytten og/eller grunden efter arbejdsdag ved Rune. Ikke drøftet, da Rune var fraværende.

b) Perlesten ved Søs. Afventer tilbud, - men det er nu kommet og Søs sætter det i gang.

c) Erik sørger for at lave en låge mellem hytte og skur, for at sikre vores brænde mv.

## 8. Næste møde:

- Rød tråd ved gruppelederne (inkl. mærker til de forskellige grene).
- Forberede grupperådsmøde.
- Forberede jubilæum.
- Øvrige ideer til dagsordenen?

## 9. Eventuelt

- Husk at sende mails til Brian ift. økonomi på [kasserer@assensspejderne.dk](mailto:kasserer@assensspejderne.dk) Brian ser på vores økonomi cirka hver 14. dag, så hvis det haster, skal I lige skrive det i mail-emnet eller sende ham en sms. Så kan han gøre det hurtigere.